2023年臺灣獎學金及華語文獎學金新生歡迎會

Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Welcome Party

◎歡迎會參加名單CLD List for the welcome party

23秋班級	CLD學號	
Fall Class	CLD student ID	
A06	2303065	
A15	2303035	
B01	2303013	
B01	2303256	
B02	2303031	
B02	2303206	
B04	2303248	
B04	2303258	
B05	2303118	
B10	2203425	
B11	2303188	
B16	2303286	
B17	2303292	
C01	2303285	
C03	2303049	
C03	2303143	

親愛的獎學金受獎牛,您好:

- 1.您已報名 11/10(五)13:00 ~ 17:00 的「2023 獎學金新生歡迎會」· 在此提醒您,請務必<u>準時至</u>會場報到。
- 2.當天下午參加說明會的受獎生,將不會計入缺席。
- ★注意:未出席說明會(或未全程參與活動而提前離開),亦未上課者,則視同缺席。若有學生遲到,請務必至會場找獎學金辦公室工作人員簽到,以免被紀錄缺席時數。
- 3.活動當天不提供午餐。活動結束後將就地解散,學生可自行返家。
- 4.聯絡電話:臺華獎辦公室(02)2882-4564 分機 2396~2399
- 5.歡迎會活動流程及地圖如下,請自行前往:

Dear Scholarship recipients,

- 1. You have registered for "2023 Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Welcome Party" held on Nov. 10th (Fri.), 13:30-17:00. We would like to remind you to attend the party on time and sign your name at the venue.
- 2. Students who attend the welcome party, your absent hours to class will not be counted.

However, those who either attend the farewell party, nor your class, or leave early during the Orientation and Welcome Party, your absent hours will be counted. If you are late to the party, please find the Scholarship Office Staff and sign your name at the venue.

Otherwise, you will also be counted as absent.

- 3. Lunch will NOT be provided on the activity. You are free to leave after the activity ends.
- 4. Contact: Scholarship Office (02)2882-4564 ext. 2396~2399
- 5. The flow of the Orientation and Welcome Party with access information to the venue is as followed. You can reach the venue by yourself.



◎活動流程

Flow and access information to the Orientation and Welcome Party:

112學年度臺灣獎學金及華語文獎學金新生說明暨歡迎會流程

● 日期:112年11月10日(星期五)

● 時間:13:00-17:00

● 活動地點:財團法人張榮發基金會(臺北市中正區中山南路11號)

時間	活動項目			地點	
12:50-13:30		受獎學生報到		1st Floor	
13:30-14:50	說明會	教育部臺獎	注意事項說明及學生提問	810B (8F)	
		教育部華獎		802/803 (8F)	
		外交部臺獎		703 (7F)	
14:40-15:05	所有人員移動至B1/各部長官及各國大使蒞臨				
15:05-15:15			開場表演		
15:15-15:30			貴賓致詞		
15:30-15:45		頒發外交部「臺灣獎學	金計畫」學業獎勵金傑出表現獎		
15:45-16:00	歡迎會	舊	生經驗分享	B1 Floor	
16:00-16:10		閉幕表演			
16:10-16:45		聯誼交流			
16:45-			賦歸		

2023 Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Orientation and Welcome Party

Date: Friday, November 10th, 2023

· Time: 13:00-17:00

· Venue: Chang Yung-Fa Foundation (財團法人張榮發基金會)

No. 11, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei

Time	Contents			Place	
12:50-13:30		Students' Registration		1st Floor	
13:30-14:50 Orientation	Orientation	MOE Taiwan Scholarship	Orientation and Q & A	810B (8F)	
		MOE Huayu Enrichment Scholarship		802/803 (8F	
	MOFA Taiwan Scholarship		603 (6F)		
14:40-15:05		Move to B1/Welcome All Ambassadors and Officers			
15:05-15:15		Opening Perfor	mance		
15:15-15:30		Guests' Rema	arks	1	
15:30-15:45	Welcome	Presenting Academic Achievement Awar in the MOFA Taiwan Scho	NATIONAL SECTION OF THE PROPERTY OF THE PROPER		
15:45-16:00	Party	Experience Sharing by Senior Students		B1 Floor	
16:00-16:10		Closing Perform	nance	1	
16:10-16:45		Mix & Mingle and Taiwane	ese Snacks Tasting		
16:45-		Departure		1	



◎交通方式及位置 Access Map:

搭乘捷運: 淡水信義線(紅線)至「台大醫院站」2 號出口下車(距離會場步行時間約 7 分鐘左右) Take MRT: Tamsui-Xinyi Line (Red line) and get off at "National Taiwan University Hospital station", taking the Exit 2. It takes about 7 minutes to walk from the MRT Station to the venue.

財團法人張榮發基金會交通位置 CHANG YUNG FA FOUNDATION LOCATION



